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REFERAT FRA MØTE I FAU 12. SEPTEMBER 2022 

 

Til stede:  

Gro Svenum 

Jens Morsø 

Lars Høvik 

Morgan Sørensen 

Per Christian Hasseleid 

 

Forfall: 

Aleksander Hagen 

Ellen Lillemoen 

 

Referent: 

Gro Svenum 

 

Rektor Stig Lemvik deltok i sak 16/3/22/O. 

 

Møtet ble gjennomført på Sannidal skole. 

 

SAKER TIL VEDTAK 

 

SAK 14/3/22/V KONSTITUERING 

FAU konstituert seg, og fordelte følgende roller: 

Leder: Jens Morsø 

Nestleder: Lars Høvik 

Kasserer: Aleksander Hagen 

Sekretær: Gro Svenum 

SU: Jens Morsø og Morgan Sørensen; vara: Lars Høvik og Gro Svenum 

SMU: Jens Morsø, Morgan Sørensen, Per Christian Hasseleid, Ellen Lillemoen; vara: Lars Høvik og Gro 

Svenum 

 

SAK 15/3/22/V REFERATER 

Referat fra FAU-møtet 4. april 2022 ble gjennomgått. Referatet ble sendt ut den 25. april 2022. 

Vedtak: 

Referat fra utvalgsmøtet den 4. april 2021 godkjennes. 
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SAKER TIL ORIENTERING 

 

SAK 16/3/22/O NYTT FRA SKOLEN 

Rektor orienterte om nytt fra skolen. Orienteringen var lik orienteringen på foreldrerådsmøtet 8. sep-

tember 2022. 

Vedtak: 

FAU tar orienteringen om nytt fra skolen til orientering. 

 

SAKER TIL DISKUSJON 

 

SAK 17/3/22/D SKOLENS VISJON 

FAU diskuterte hvordan FAU kan være med på å bidra til skolens visjon, "Et godt sted å være. Et godt 

sted å lære", i det kommende skoleåret. 

FAU kom opp med forskjellige forslag, både for klassene enkeltvis og for hele skolen, for eksempel 

foreldrestyrte kveldsaktiviteter som kino, diskotek, spillekveld på skolen samt akebakke og skatepark. 

Vedtak: 

FAU fortsetter diskusjonen på neste møte og fatter her vedtak i saken. 

 

SAK 18/3/22/D LEKSER 

FAU diskuterte en sak meldt inn av noen foreldre som mener at barna deres har for mye lekser. Saken 

handler om mengden av lekser og leksefri hverdag. FAU snakket om muligheten for leksefri skole, 

men kjente ikke til regelverket rundt dette. FAU snakket også om dette var et problem for alle for-

eldre, og om det var mulig å hjelpe foreldrene i møte med barn som ikke vil gjøre lekser. 

FAU ønsket å løfte saken til SMU for å få saken belyst og diskutert der. 

Vedtak: 

FAU løfter saken rundt lekser til SMU. 

 

SAK 19/3/22/D EVENTUELT 

Markering av avslutning på småtrinnet 

Rektor kom med et forslag til markering/avslutning for 4. trinn, fordi overgangen fra småtrinnet til 

mellomtrinnet er et stort spring for barna. 

FAU ønsket å ta opp saken til neste møte. FAU ønsket at FAU-representanten og klassekontakten for 

4. trinn diskuterer ideer til en markering/avslutning før neste møte. 

Vedtak: 

FAU diskuterer saken rundt markering av avslutning på småtrinnet på neste møte. 
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Neste møte 

Neste møte avholdes 31. oktober 2022 klokken 18:00 på Sannidal skole. 


